
ΔΗΜΗΤΡΗΣ
ΠΑΠΑΔΑΚΗΣ:               

«Παραίτηση
Σιζόπουλου για
να σωθεί η ΕΔΕΚ
και η Κύπρος».

Και ο
πλανήτης.

ΤΑΓΙΠ ΕΡΝΤΟΓΑΝ:         

«Όποιος θέλει να
μετακινήσει έστω και
μια πέτρα στην περιοχή
μας, θα ζητήσει τη
συγκατάθεση της
Τουρκίας».

Μα το θέμα είναι που η
Τουρκία θέλει να
μετακινήσει όλες τις
πέτρες στην περιοχή.

ΝΙΚΟΣ
ΧΡΙΣΤΟΔΟΥΛΙΔΗΣ:                

«Έτοιμοι να
συμμετάσχουμε
σε οποιαδήποτε
συνάντηση».

Εκτός κι αν
θυμηθούμε, στο
μεταξύ, κάτι
άλλο.

Οι μητέρες 
πατρίδες      

Υπό τον τίτλο «Η Τουρκία εί-
ναι η έμπνευση και η πηγή
δύναμής μας», η τουρκοκυ-
πριακή εφημερίδα «Γκιου-
νές» έγραφε προχτές ότι ο
Τουρκοκύπριος ηγέτης Ερσίν
Τατάρ είπε ότι η «μεγάλη
νίκη» της Τουρκίας (εναντίον
του ελληνικού στρατού στις
30 Αυγούστου 1922) αντι-
κατοπτρίστηκε στην Κύπρο
και ότι ο τουρκοκυπριακός
«λαός» κατόρθωσε να συ-
νεχίσει την ύπαρξή του κατά
τη διάρκεια των αγώνων του
αντλώντας έμπνευση και δύ-
ναμη από αυτό τον αγώνα.

Αυτός είναι Τουρκοκύπριος
ηγέτης ή πρεσβευτής της
Τουρκίας στην τουρκοκυ-
πριακή κοινότητα; Φυσικά,
όταν και εμείς διατυπώνου-
με ανάλογες θέσεις για την
Ελλάδα και τους Ελληνοκύ-
πριους, δεν υπολογίζουμε
πόσο ενοχλούν τους Τουρ-
κοκύπριους.

Ενημέρωση             
Όταν τέθηκε θέμα της πορείας της πετρελαιοκη-
λίδας από τη Συρία στην Κύπρο, ανακοινώσαμε
ότι ενημερώσαμε και τους Τουρκοκύπριους στους
οποίους, μάλιστα, προσφέραμε τεχνική βοήθεια,
αν την ήθελαν. Τελικά, όμως, εκείνοι πήραν βοή-
θεια από την Τουρκία με πέντε ειδικά σκάφη.
Όσο για την ενημέρωση, έγινε γνωστό ότι ο Ελ-
ληνοκύπριος συμπρόεδρος της Δικοινοτικής Τε-
χνικής Επιτροπής Περιβάλλοντος, Μιχάλης Λοϊ-
ζίδης, την ανέμενε από την τουρκοκυπριακή
πλευρά. Η δε επίτροπος Περιβάλλοντος, κα Κλέλια
Βασιλείου, μας πληροφόρησε πως εφόσον οι
Τουρκοκύπριοι δεν μας ενημερώνουν, γυρεύουμε
πληροφορίες από τους δορυφόρους και άλλα
μέσα. 

Ο νέος Μπάιρον             
Ιδού, λοιπόν, ο νέος μας ήρωας. Ο πολιτικός που
θα μας οδηγήσει στην απελευθέρωση. Μπομπ
Μενέντεζ. Κάθε δυο τρία χρόνια βρίσκουμε κάποιο
Μεσσία. Πότε είναι ο Νίκος Κοτζιάς, πότε είναι ο
Πάνος Καμμένος, πότε είναι ο Άγιος Παΐσιος.
Τώρα, βρίσκεται στη μόδα ο Μενέντεζ. Να δούμε,
λοιπόν, πώς θα αντιδράσει η Άγκυρα μετά από
τις επισκέψεις του σε Αθήνα και Λευκωσία. Θα
το βάλει, άραγε, στα πόδια ή θα (ξανα)βάλει τα
δύο μας πόδια σε ένα παπούτσι. 

Μεταγραφικά     
Ο υπουργός Υγείας Μιχάλης Χατζηπαντέλας,
θα ενισχύσει, όπως πληροφορούμαστε και τη
συμβουλευτική του ομάδα με δύο ξένους δια-
κεκριμένους επιστήμονες. Δεν μας εξήγησε
όμως τις θέσεις των δύο ξένων. Είναι επιθετικοί,
θα παίζουν στα φτερά της επίθεσης, είναι κεν-
τρικοί ή αμυντικοί; Διότι, εκτός από τις επιθέσεις
που θα δεχόμαστε από τον κορωνοϊό, έχουμε
και μεγάλες αδυναμίες στην άμυνα από τους
ξεροκέφαλους αρνητές!

Εξελίξεις    
Εξελίξεις προμηνύονται στον χώρο μας. Το γερ-
μανικό Ινστιτούτο Ερευνών για την Εξωτερική
Πολιτική (SWP), σε πρόσφατη ανάλυση γράφει
ότι, δεδομένων των στενών σχέσεων των Ταλιμπάν

και του Πακιστάν, η Άγκυρα πιθανώς να ζητήσει
ως αντάλλαγμα για τις κινήσεις της υπέρ των Τα-
λιμπάν πιο σθεναρή υποστήριξη του Ισλαμαμπάντ
για τις τουρκικές θέσεις στο Κυπριακό. Κατά το
SWP, το «αλογοπάζαρο» αυτό μπορεί να φτάσει
μέχρι το σημείο το Πακιστάν να αναγνωρίσει επι-
σήμως το ψευδοκράτος στη Βόρεια Κύπρο.

Οπότε, αναμείνατε στο ακουστικό σας.

Απορίες 

Απορία πρώτη: Τι να γίνεται, άραγε,
εκείνη η περίφημη εταιρεία η οποία,
όπως αποκάλυπτε ενώπιον της Βουλής
ο Ζαχαρίας Κουλίας, έπαιρνε τα λεφτά
του κοσμάκη αλλά δεν του έστελνε
τίτλους των μετοχών;
Απορία δεύτερη: Γιατί ο Ζαχαρίας Κου-
λίας ξεκίνησε για να πει το όνομα της
εν λόγω εταιρείας και τελικά δεν το
είπε;
Απορία τρίτη: Σκοπεύουμε να φάμε
κανένα εξάμηνο συζητώντας μεταξύ
μας για την επιστροφή στο Σύνταγμα
του ’60;
Απορία τέταρτη: Κι αν στο μεταξύ,
Ερντογάν και Τατάρ ανοίξουν κι άλλες
περιοχές των Βαρωσιών, θα κλαίμε
τη μοίρα μας έξω από τις ξένες πρε-
σβείες;
Απορία πέμπτη: Στο Ξανθό Γένος που
θα μας σώσει να προσθέσουμε τώρα
και τον Μενέντεζ;
Απορία έκτη: Ή στραβός είναι ο γιαλός
ή είμαστε εμείς θεόστραβοι;

ΔΟΥΡΕΙΟΣ              ΤΥΠΟΣ

10 ΑΛΗΘΕΙΑ ΠΕΜΠΤΗ 2 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ 2021ΠΑΡΑΠΟΛΙΤΙΚΑ

Λοιπόν, παιθκιά… Αφού ο

Γκουτέρες δεν θα τα

καραφέρει, αναλάβαμεν

να τετραγωνίσουμεν

εμείς τον κύκλο!Τ Ο ΕΠΑΡΧΙΑΚΟ Δικαστήριο Λευκωσίας
με μια πολύ σημαντική, προχθεσινή
του απόφαση απέρριψε στο σύνολό

της ενδιάμεση αίτηση που καταχώρισαν 67
πολίτες της Δημοκρατίας, με την οποία αι-
τούνταν την έκδοση αριθμού προσωρινών δια-
ταγμάτων, με τα οποία να απαγορεύεται στη
Δημοκρατία να επιβάλλει και να υποχρεώνει
την προσκόμιση αρνητικής εξέτασης για την
ασθένεια του Covid-19, ως προϋπόθεση για
την είσοδο και/ή την παρουσία των μαθητών
σε σχολικούς χώρους, καθώς και την υποχρε-
ωτική χρήση μάσκας από παιδιά άνω των 12
ετών.

Η ΝΟΜΙΚΗ υπηρεσία εξήγησε ότι το Δικα-
στήριο αποφάσισε ότι τυχόν εξαίρεση των αι-
τητών από τις υποχρεώσεις του προσβαλλό-
μενου διατάγματος θα επέφερε ρήγμα στην
καθολικότητα των εφαρμοζόμενων μέτρων.
Επιπρόσθετα, το Δικαστήριο αναφέρει ότι τα
γεγονότα όπως τέθηκαν ενώπιόν του δεν απο-
καλύπτουν ολοκληρωτική απαγόρευση της
μάθησης στην περίπτωση μη προσκόμισης
αρνητικής εξέτασης, αντίθετα δόθηκε η εναλ-
λακτική λύση της εξ αποστάσεως μάθησης
και ως προς τις προεισαγωγικές εξετάσεις,
δόθηκε η δυνατότητα οι αιτητές να παρακα-
θίσουν σε διαφορετική αίθουσα.

ΟΦΕΙΛΟΥΜΕ να εκφράσουμε την πλήρη ικα-
νοποίησή μας από την απόφαση του Δικα-
στηρίου για δύο κυρίως λόγους. Πρώτα γιατί
δίδει προσοχή και επιμέλεια στο σύνολο του
κοινωνικού συνόλου, αντί στις εξαιρέσεις των
πολιτών που συγκρούονται με το κοινό όφελος.
Και ύστερα, γιατί το δικαστήριο καταρρίπτει
τους αλχημιστικούς νομικισμούς των δικηγόρων
που επιστρατεύουν τα περί διακρίσεων και
δικαιώματα ισότητας των πολιτών. Χαιρετί-
ζουμε, λοιπόν, την απόφαση της κυπριακής
δικαιοσύνης και ευχόμαστε να μην μας φέρει
άλλη φορά στη θέση να την επικρίνουμε για
έλλειψη ευαισθησίας στα προβλήματα του
κοινωνικού συνόλου. 

Μια σημαντική ιδέα

ΟΙ ΚΥΒΕΡΝΗΣΕΙΣ της Ευρωπαϊκής
Ένωσης πρέπει να προχωρήσουν με
τη δημιουργία μιας ευρωπαϊκής δύνα-

μης ταχείας αντίδρασης, ώστε να είναι καλύτερα
προετοιμασμένες για μελλοντικές κρίσεις όπως
του Αφγανιστάν, δήλωσε ξανά ο επικεφαλής
της ευρωπαϊκής διπλωματίας Ζοζέπ Μπορέλ.
Ο κ. Μπορέλ λέει ότι η εσπευσμένη ανάπτυξη
αμερικανικών δυνάμεων στο Αφγανιστάν εν
μέσω επιδείνωσης της κατάστασης έδειξε ότι
η Ευρωπαϊκή Ένωση πρέπει να επιταχύνει τις
προσπάθειες για την οικοδόμηση κοινής αμυν-
τικής πολιτικής. Είπε ότι τα 27 μέλη της
Ένωσης θα πρέπει να δημιουργήσουν μια δύ-
ναμη ταχείας αντίδρασης από 5.000 στρατιώτες.
«Πρέπει να είμαστε ικανοί να ενεργήσουμε με
ταχύτητα».

ΔΕΝ ΕΙΝΑΙ δουλειά μας εμάς των μικρούτσικων
της Ευρώπης να  κρίνουμε και πολύ περισσότερο
να δράσουμε σε ό,τι αφορά την εξαιρετική
αυτή ιδέα του Ζοζέπ Μπορέλ. Συναισθανόμαστε
το μέγεθος και το εύρος του λόγου και του
ρόλου μας. Όμως ως Κύπρος και ως κυβέρνηση
θα πρέπει να στηρίξουμε την ιδέα του Ευρω-
παίου επικεφαλής της εξωτερικής πολιτικής
και ασφάλειας της Ένωσης για δύο λόγους:
Πρώτα γιατί αποδείχτηκε απολύτως χρήσιμη
μια τέτοια δύναμη, την οποία κάποια ώρα μπο-
ρεί να χρειαστούν και μέλη της ΕΕ και δεύτερο,
γιατί είμαστε ή πρέπει να είμαστε θετικοί στην
κάθε ενέργεια που ενισχύει την καθολικότητα
μεταξύ των 27 μελών της ΕΕ. 

Μια σημαντική απόφαση
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